

Mission Prayer Movement: Myanmar and India

July 15, 2024

Living Hope – India

Prayer points

1. Praise God for the 8 brothers and sisters who were baptized on Aug 11th. Please pray that they may continue to be a witness for Christ and grow strong in their faith.
2. Please pray for Shanti who just got baptized on Aug 11th. Her father is asking her to leave the hut where she is living with her husband. Pray for God to grant her courage, comfort and grace.
3. Maya Haldar who is a deacon and women's fellowship leader. The doctors are considering a hysterectomy on her. Please pray for God's healing and the financial means to undergo the surgery.
4. Church retreat from 10 October to 13 October to be a blessing to the church.
5. Fire hydrant project for the school is on. It is an important requirement for the schools' recognition by the government. Please pray that we may get the school recognition soon.
6. FCRA to be restored soon.
7. Need for more Sunday school teachers as more children are attending the Sunday school.
8. Pray for Joshua's wife, Joys' annual medical review in October.

Hills Academy - Rose

1. Giving thanks to God with us because so far everything is going well after the 2nd Semester starts. Just pray that may everything go smoothly throughout the year.
2. Board had resolved to continue with the basic infrastructure as preparation for upgrading to the secondary phase in near future.
3. Pray for the upcoming women leaders retreat in September.

Beulah Home - Myanmar

Prayer Points:

1. Praying for kid's daily bread due to the inflation.
2. Resettlement for many who are homeless, refugees and affected by famine in Myanmar.
3. All Beulah kids growing up physically and spiritually.
4. Peace and justice for Myanmar's people.

Joce and Place – Myanmar

Update and Prayer points:

1. Prayers for ground ministries in Myanmar and Thai border, for our coworkers (Pastors/missionaries/nurses/teachers) encountering much harder challenges & struggles concerning life dangers due to war, some in displacements.

2. Amidst of difficulties, we see God's moving hands & amazing grace works through this relief mission ministries, as we bring gospel to those never heard. Many souls in deep thirst for the Lord, and hearts are ready to accept His grace. Please pray for Healing & restoration, only our God can provide. And to continue to, build up lives through discipling groups, even amidst of unstable situation



3. We also need prayers to His guidance & leading, to serve Myanmar youth in deep crisis & issues, where God lead us to see in Maesot & mountain areas. Many in deep crisis & traumas, loosing hope & ways, some disconnect with families, many are limited access to education, jobs, needing help in physical, ethical, moral & spiritual and life skills. The church based migrant schools have youth students, needing help with life skill & vocational trainings too. We are praying for His guidance to help build up youth in Christian life growth through life skills & vocational trainings



4. Pray for mission outreach in Maesot area - Serving & outreach to needy refugee families in Mountain villages - new mission areas out of Maesot, we are coworking with ground mission workers, outreach to Karen non-believers small ethnic group and serving displaced families hiding in jungle areas on Myanmar side border area. we send food aids, cloths and medication through this channel.



宣教禱告運動：緬甸和印度

八月二十六日

印度活望事工－ Pastor Joshua

代禱事項

1. 為 8 月 11 日受洗的 8 位弟兄姊妹讚美神，願他們能繼續為基督作見證，信心堅強。
2. 請為 11 日受洗的 Shanti 祈禱。她的父親要求她離開與丈夫居住的小屋，祈求神賜給她勇氣、安慰和恩典。
3. 醫生正在考慮為瑪雅·哈爾達爾 (Maya Haldar)，執事兼婦女團契領袖，進行子宮切除手術。祈求神的醫治以及接受手術所需的經濟能力。
4. 教會於 10 月 10 日至 13 日舉行退修會，求神為教會帶來祝福。
5. 學校消防栓工程正在進行中。這是學校獲得政府認可的重要要求。請為我們能早日得到學校的認可祈禱。
6. FCRA 能盡快恢復。
7. 隨著越來越多的孩子參加主日學，我們需要更多的主日學老師。
8. 為 Joys 師母 十月份的年度體檢禱告。

印度山區學校 - Rose

1. 請為我們一起感謝神，因為第二學期開始後到目前為止一切都很順利。為新一年的一切順利祈禱。
2. 董事會決定繼續進行基礎設施建設，為不久的將來升級到二級工程做準備祈禱。
3. 請為即將於九月舉行的女性領袖退修會祈禱。

Beulah 兒童之家－ Pastor Joesph

代禱事項：

1. 為因通貨膨脹而受影響的孩子們日常供應祈禱。
2. 安置緬甸許多無家可歸者、難民和飢荒者。
3. 所有 Beulah 孩子在身體和屬靈上都成長。
4. 緬甸人民的和平與正義。

緬甸 P&J Travel – Judson & Sandar

最新情況及代禱事項：

1. 為緬甸和泰國邊境的事工和我們的同工（牧師/宣教士/護士/教師）祈禱，為因戰爭而面臨生命危險，艱鉅的挑戰和掙扎祈禱，包括那些流離失所的人。
2. 在這困難中，當我們把福音帶給那些從未聽過的人時，我們看到神的手和奇妙的恩典透過這個救援宣教事工發揮了作用。許多靈魂深深渴慕主，並準備好接受祂的恩典。請祈求神去醫治和重整他們的生命，因為只有神才能賜予給他們。即使在不穩定的情況下，也要繼續透過那些門訓小組來建立他們的生命。



3. 神帶領我們在梅索和山區看到處於嚴重危機和問題中的緬甸青年，求神指引和帶領我們有關這方面的事工。很多人在危機和創傷之中，和家人失聯，只能獲得有限的教育和工作機會，在身體、道德倫理和屬靈以及生活技能方面需要幫助。教會辦的學校有青年學生，他們也需要生活技能和職業訓練的幫助。我們祈求神的引導，透過生活技能和職業訓練幫助年輕人的信徒生命成長。



4. 為 Maesot 地區的宣教外展祈禱，為山村里有需要的難民家庭提供服務和外展服務禱告: 那些是 Maesot 以外的新宣教區。現在我們正在與當地宣教同工合作，外展到克倫族一些非信徒小族群，並為躲藏在緬甸一側邊境地區在叢林地區的流離失所家庭提供幫助。我們透過這個管道發送食物援助、衣物和藥品。

